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TIRSDAG D. 14.4.2020 

 

Alle deltog. 

ØKONOMI 

Inglev redegjorde for den nuværende økonomiske situation. 

Det er især greenfee-indtægterne de næste par måneder, vi skal være 

opmærksom på.  

I øjeblikket ser det fornuftigt ud. Men fortsatte begrænsninger kan give 

mangel på indtægter fra gæster. 

Golfring Limfjorden har besluttet ikke at regulere for de spillere, der har 

kunnet spille i Hvalpsund. Begrundelsen er, at det er mindre beløb, der er 

tale om. Alle klubberne åbner for gæster fra d. 15.4. 

YDERLIGERE ÅBNING AF BANEN 

Bestyrelsen laver brev vedrørende yderligere åbning af banen jf. DGU s 

anbefalinger. Dog bruger vi ikke anbefalingen om, at spille med 

medlemmer af egen husstand eller fast spilmakker. 

Ellers følges anbefalingerne. 

Brevet lægges ud på facebook og hjemmeside og sendes til alle 

medlemmer. 

Klubber i klubben starter først deres turneringsaktiviteter op efter 10. 

maj. 

Indtil da spilles runderne som private runder. 



Handicapregulering kan anvendes fra i morgen, når hullerne er forsynet 

med forsænket skumgummi. 

Administration af biler foretages af Vagn. Der er et par stykker af dem, 

som ingen strøm er på! 

Drivingrange, indspils- og puttingbaner åbnes med visse begrænsninger. 

BEGYNDERE 

Begyndere kan starte op i mindre hold efter nærmere aftale med Helle. 

Det forventes at ske i løbet af ca. 14 dage – 3 uger.  

Salling Ungdomsskole har valgt at aflyse deres golfhold her i foråret. 

SPONSORUDVALG 

Første møde afholdes primo maj. 

Foreløbig har kun 2 sponsorer meldt fra i år. 

MEDLEMMERS DONATIONER TIL FORENINGEN 

Conny laver til næste bestyrelsesmøde en opgørelse over, hvor mange af 

forrige års donationer, der var givet tilladelse til at genopkræve. Samt 

hvor mange vi skal have sendt en ny opkrævning ud til. 

De nye opkrævninger sendes først efter sommerferien. 

ØVRIGE FORSLAG 

Lillian foreslog vi skulle få lavet en nål fra Harre Vig Golfklub. 

Denne skulle kunne købes for 100 kr. af medlemmer, som ønsker at støtte 

klubben. Lillian undersøger hvor sådanne nåle kan bestilles, og hvad de 

koster. 

ÅBNINGSMATCH 



Der overvejes flere forskellige muligheder, som kunne være med til at 

støtte både klub og cafeejer.  

DAMEKLUBBENS FORSLAG OM AT PLANTE FLERE TRÆER  

Træerne er ankommet og trænger til at bliver udplantet. 

Ivan kontakter Judith og beder hende finde hjælpere til denne opgave. 

Jens Peter koordinerer beplantningen. 

OFFENTLIGGØRELSE AF BESTYRELSESREFERATER 

Lillian gør opmærksom på, at de referater der offentliggøres skal fremstå 

som beslutningsreferater. 

Alle var enige heri. 

Erland og Conny tager vare på det fremover.   

 


